
Z Á P I S 

z 22. zasedání obecního zastupitelstva Prostřední Bečva 

konaného dne 23. června 2022, od 16.00 hodin 

 

ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

 

   Dvacáté druhé zasedání zastupitelstva obce Prostřední Bečva bylo zahájeno v 16.00 hodin 

starostou obce Ing. Radimem Gálikem. (dále starosta).  

   Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem. Pozvánky byly 

zastupitelům doručeny nejméně týden před zasedáním. Současně byla pozvánka zveřejněna na 

úřední desce obecního úřadu Prostřední Bečva v souladu se zákonem na dobu nejméně 7 dní, a 

to od 16. 6. 2022 do 23. 6. 2022 a zveřejněna na elektronické desce. 

   Starosta z prezenční listiny (příloha 1) přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že 

přítomno je 9 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva), takže 

zastupitelstvo je usnášení schopné. 

Omluven: Bc. Křenek Petr, Fárek Milan 

Pozdní příchod: 0  

Dřívější odchod: 0 

Na zasedání zastupitelstva byl 1 host 

    

 

URČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE 

 

   Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu: Bc. Uhlářova Alice, Stodůlka Martin, členové 

návrhové komise: Ing. Žitník Radek, Barabáš Vlastimil a zapisovatelku paní Radomilu 

Kantorovou, pracovnici obecního úřadu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva určuje ověřovateli zápisu: Bc. Uhlářova Alice, Stodůlka 

Martin, členové návrhové komise: Ing. Žitník Radek, Barabáš Vlastimil a zapisovatelku paní 

Radomilu Kantorovou, pracovnici obecního úřadu. 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno  

 

 

SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Před hlasováním dal 

starosta možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na 

doplnění. Starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje následující program 22. zasedání: 

1. Kontrola plnění usnesení z předešlých zasedání zastupitelstva 

2. Plnění příjmů a výdajů za leden až květen roku 2022 

3. Závěrečný účet obce 

4. Obecně závazná vyhláška o omezení doby nočního klidu 

5. Účetní závěrka Základní a mateřské školy 

6. Účetní závěrka Kanalizace Bečva s. r. o. 



7. Aktivity Fondu Pustevny na rok 2022 

8. Smlouva o úvěru 

9. Investiční akce 

10. Různé 

11. Rozpočtové opatření č. 2  

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno 

 

BOD I. KONTROLA PLNĚNÍ MINULÉHO ZASEDÁNÍ 

Informovala místostarostka 

- Oprava výmolu na MK v Bacově – splněno 

- Zajistit předcházení chyb při kontrole - zajištěno  

 

 

BOD II. PLNĚNÍ PŘÍJMŮ A VÝDAJŮ ZA 1-5/2022 

Informoval starosta. (příloha č. 2) 

Příloha k plnění rozpočtu byla rozeslána zastupitelům předem. 

 

Plnění příjmů a výdajů   

Příjmy  19,708.254,08 

Výdaje:19,715.180,05 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schválilo vzetí na vědomí plnění příjmů a výdajů za rok 

leden až květen 2022 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.3 bylo vzato na vědomí 

 

 

BOD III. ZÁVĚREČNÝ ÚČET OBCE ZA ROK 2021 

Informoval starosta (příloha č. 3) 

Je to informace, jak obec hospodařila. Součástí závěrečného účtu je také zpráva z auditu. 

Zpráva za rok 2021 bez chyb. 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje souhlasí s celoročním hospodařením obce za 

rok 2021 bez výhrad a schvaluje závěrečný účet a účetní závěrku obce sestavenou ke dni 31. 

12. 2021, dle příloh 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 4 bylo schváleno 

 

 

BOD IV. OBECNĚ ZÁVAZNÁ VYHLÁŠKA 

Informovala místostarostka (příloha č.4) 

 

Jako každý rok se musí aktualizovat OZV o nočním klidu, s vymezením dat pořádání akcí. 

Jak se to schválí, je to platné v celém katastru obce. 

Stodůlka. Můžeme přidat ještě 27.8. SDH: Odpověď: ano 

Pokud by se s akcí kvůli počasí posunulo o týden dopředu nebo dozadu? Odpověď:   

je to na zodpovědnosti pořadatele. 

 



Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2022, kterou se 

stanovují výjimečné případy vymezení kratší doby nočního klidu                  

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 5 bylo schváleno 

 

 

BOD V. ÚČETNÍ ZÁVĚRKA ZÁKLADNÍ A MATEŘSKÉ ŠKOLY 

Informoval starosta (příloha č. 5) 

Každoročně schvalujeme výsledky hospodaření základní a mateřské školy. 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje účetní závěrku Základní školy a Mateřské školy 

Prostřední Bečva sestavenou ke dni 31.12.2021, dle příloh 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 6 bylo schváleno 

 

 

BOD VI. ÚČETNÍ ZÁVĚRKA KANALIZACE BEČVA S.R.O. 

Informoval starosta (příloha č. 6) 

Jedná se o každoroční schvalování výsledků. Příjmy i výdaje jsou stejné. Příjmy za stočné jdou 

na jednotlivé majitele – Horní Bečva, DSO a Kanalizace Bečva. 

Po dobu udržitelnosti (10 let) bude DSO, potom se uvidí, jestli zůstane nebo se všechen majetek 

převede. Účetně je to složité. 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje účetní závěrku Kanalizace Bečva s. r. o. 

sestavenou ke dni 31.12.2021, dle příloh 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 7 bylo schváleno 

 

 

BOD VII. AKTIVITY FONDU PUSTEVNY NA ROK 2022 

Informoval starosta (příloha č. 7) 

Co se bude financovat z Fondu: 

- Zázemí pro návštěvníky 350 tis. Kč – PD pro provedení stavby 

- Záchytné parkoviště – PD pro stavební povolení 

- Studie – vrchol Pusteven  - dopracování a další projednání s dotčenými orgány 

- Auto správci Pusteven - Klimunda (doposud používal auto Trojanovic, ale je ve 

špatném technickém stavu) 

- Manažerka Fondu 

 

Bc. Uhlářova. – příspěvek Beskydská panoramata – velice málo. Odpověď: jsme rádi, že se  

                          podařila alespoň tato částka 

 

Stodůlka:  

- je rozdíl z předchozích let? Odpověď: cca 150 tis. chybí. Oslovíme nějaké sponzory 

 

Ing. Mikulenka: studie, co to je? Odpověď: je to dopracování vrcholu, co bylo tady 

představeno, byl prvotní návrh. Budou se k tomu vyjadřovat příslušné orgány 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje aktivity realizované z Fondu Pustevny na rok 

2022 dle přílohy 



Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 8 bylo schváleno 

 

 

BOD VIII. SMLOUVA O ÚVĚRU 

informoval starosta ( 

Aktuálně je na účtu cca 4,5 mil. Kč. Je zrealizováno parkoviště u obce, realizuje se chodník 

podél I/35, opravy MK a rekuperacev ZŠ a MŠ. Je těch aktivit hodně, během prázdnin se zřejmě 

dostaneme do dočasných problémů s hotovostí, protože dotace přijdou později. Přibližně cca 8 

mil. Kč by pomohlo. Česká spořitelna nám připravila podklady pro úvěr. Vše bylo zasláno 

k prostudování.  

Dále informovala účetní Ing. Legierská. 

Starosta: Nabídka banky je 0,3% přirážka k sazbě měsíční PRIBOR, která je však nyní 6,39%. 

Aktuálně tedy celková sazba činní 6,69%. Chodník se bude financovat průběžně. Požádat o 

finance můžeme i u oprav komunikací po kůrovci, jakmile bude faktura. Jen u rekuperace je to 

problém. To musíme zaplatit ze svého a potom dostaneme zpět. 

Stodůlka:   

-  je to v nějakém výhledu, že během roku se nedostaneme do větších problémů? Vyjdou 

finance na hřiště? Nepřejde dluh to do dalšího roku, kde jsou naplánovány další akce? 

Odpověď: Na hřiště pošlou peníze dopředu. Další akce je vybudování zázemí na 

Pustevnách, a to by mělo být bez problémů. Předpokládáme, že úvěr splatíme na jaře 

roku 2023. 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu o úvěru č. 07132351109/LCD dle 

přílohy 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 9 bylo schváleno 

 

 

BOD IX. INVESTIČNÍ AKCE 

informoval starosta  

 

CHODNÍK 

Probíhá realizace. Běží podle plánu, 30.11.2022 by měl být hotovo. Do výkopů přidáváme 

optiku, nejsou s tím problémy, spolupracuje i Sychrov Net.  

 

PUMPTRACK 

Povrch je hotový, zatravnění se dokončuje. Nedoporučují otevřít, nejezdit, aby se tráva 

nepoškodila. 

 

REKUPERACE A KOTELNY 

Běží podle plánu, podle harmonogramu v září hotovo, kotle do konce září. 

 

CESTA NÁVES – OBEC 

Špatná zpráva, neuspěli jsme se žádostí. Uspělo jen 9% žadatelů. Možné je, že se ještě navýší 

finance, ale je před námi hodně žadatelů. Vypadá to, že opravu budeme muset udělat z vlastních 

financí, na etapy. Je ve špatném stavu. 

 

FOTBALOVÉ HŘIŠTĚ 

Podepsaná smlouva o dílo, realizace na jaře 2023. 



Stodůlka: 

Je to jisté s financováním? Odpověď: smluvně ještě ne, ale je jisté financování. Projekty, které 

jsou rozpracované doběhnou. 

 

NÁVŠTĚVNICKÉ CENTRUM PUSTEVNY 

Se žádostí na dotaci jsme uspěli (9,2 mil. Kč). Realizace příští rok, hotovo musí být do konce 

října. Z Kraje 6 mil. Kč, veřejnou zakázku budeme vypisovat v červenci. KUZL plánuje 

dofinancovávat projekty z jiných zdrojů. Bude se dále projednávat financování z Kraje. 

Bc. Uhlářova:  

Připadá mi, že se KUZL více stará o obce a města na jihu kraje, než o nás. Odpověď: tak trochu 

to bylo vždycky, je nám vytýkáno, že nečerpáme dotace. Hlavně Rožnovsko čerpá málo. Pro 

nás jsou dotace špatně vypsané. Např. dotace pro veřejnou dopravu atd. Také dostupnost 

Ostravy a Zlína je rozdíl. 

 

CESTY KŮROVEC 

Realizace postupně. První kemp, kvůli sezóně. Do konce prázdnin hotový zbytek. 

 

CYKLOCHODNÍK SKOKAN 

Přeprojektované, další nesouhlas je u spodního konce, u Zavadilky. Vyvstává problém se 

stavebním povolením, jak dlouho to bude trvat. 

 

ZÁCHYTNÉ PARKOVIŠTĚ 

Téměř hotové, vyprojektované, řeší se napojení na hlavní cestu. Problém u sjezdu k Sobkům, 

dotýkáme se pozemků paní Fňukalové. Cestu potřebujeme do budoucna jako příjezd k hale a 

bytům. Není mnoho variant k řešení. Další sjezd nechtějí povolit.  

 

Host:  

- Stavební povolení na křižovatku je vydané? Odpověď: povolení je vydané, čekáme na 

poskytnutí dotace. Během dvou měsíců budeme vědět, na čem jsme. Něco jsme 

doplňovali. Realizace příští rok, nebo 2024. 

- Umístění radaru? Nelze jen nějaký informativní? Odpověď: podmínkou umístění radaru 

je vyřešení křižovatky u zbrojnice.  

Místostarostka: v rámci chodníku bude snížena rychlost na 70 od křižovatky na Hutisko. 

Tím se taky vše upraví. 

 

Stodůlka: 

- Radar v Kněhyních? Odpověď: Musí to zpracovat, podmínkou je, že úsek nesmí být 

dlouhý.  Musíme vybrat kratší úsek.  

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá starostovi zajistit realizaci informačního radaru 

měření rychlosti u Zbrojnice střed 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 10 bylo uloženo 

 

Ing. Mikulenka: 

- Spolupráce se Slováky – mají z toho něco, využijí to? Odpověď: Zrealizovali naučnou 

stezku 

 

 

 



 

BOD X. RŮZNÉ 

informoval starosta  

 

ZÁVĚREČNÝ ÚČET MMR 

Na programu je závěrečný účet Mikroregionu Rožnovsko.  

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí předložený závěrečný účet Sdružení 

Mikroregion Rožnovsko, se sídlem Masarykovo náměstí 128, 756 61 Rožnov pod Radhoštěm, 

IČ: 70238642 za rok 2021 a zprávu č. 255/2019/EKO o výsledku přezkoumání hospodaření 

DSO Sdružení Mikroregion Rožnovsko za rok 2021, která tvoří přílohu závěrečného účtu 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 11 bylo vzato na vědomí 

 

ČASOVÝ PLÁN OBCE  PRO PROVÁDĚNÍ OPATŘENÍ PROGRAMU NA ZLEPŠOVÁNÍ 

KVALITY OVZDUŠÍ  (příloha č. 8) 

Vše koordinuje Rožnov, mají na to člověka, který se tím zabývá. Obce a města se tomu musí 

více věnovat a hledat zdroje znečišťování ovzduší. 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje Časový plán obce Prostřední Bečva pro 

provádění opatření programu zlepšování kvality ovzduší. 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 12 bylo schváleno 

 

CENA STOČNÉHO – 2. POL. 2022 

Musíme plnit podmínky SFŽP. Kvůli inflaci musíme zvednou cenu stočného od II. poloviny 

roku. Musíme cca o 7 % zdražit (33,20Kč/m3). Bude to od 1.7.2022. Máme monitoring, hlídají 

nám cenu, je to složité. 

Barabáš: 

- To se týká jenom stočného, ne vodného? Odpověď: vodné je v naší režii, tak jenom 

stočného.  

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí cenu stočného na druhé pololetí roku 

2022 ve výši 33,20,-Kč včetně DPH 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 13 bylo vzato na vědomí 

 

SLEVA PRO UBYTOVANÉ 

Dotaz od jedné poskytovatelky ubytování, zda není možné zařídit pro ubytované slevy, bonusy 

na biotopu nebo parkovišti. Motivovali by se tak na ubytování. Můžeme udělat 50 % slevy na 

koupaliště. Nezatížit ani nás ani ubytovatelé. Musíme to nějak vyřešit. 

Místostarostka: 

Byly ceny 40,- a 20,- Kč, od letošního roku jsme zvedli na 50,- a 30,- Kč.  

BC. Uhlářova:  

Dát slevové karty, bylo by to dobré 

Ing. Žitník: 

Jak budeme kontrolovat, jestli jsou ubytovaní, řešit poukázkami. Dát to ubytovatelům a ti ať to 

řeší. 

Stodůlka: 

Jednorázová sleva? Hlídat počet vstupů. Ověřit kapacity a dát slevy. 



Starosta: 

Uvést kapacitu a kolik má ubytovaných, podle toho dát slevy, myslím si, že to nebude zvlášť 

využívané. Sleva bude 20,- Kč. Dáme tu možnost, kdo bude chtít, ať si to vyžádá. 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informaci na slevu vstupného na přírodní 

koupací biotop pro poskytovatele ubytovacích služeb 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 14 bylo vzato na vědomí 

 

Místostarostka: 

- Pozemek pod MK na Adámky u Kysučanů – parc. č. 229/19 o výměře 21m2. Pozemek 

vykoupíme, kolem je náš. 

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje kupní smlouvu o nákupu pozemku parc. č. 

229/19 o výměře 21m2 za celkovou cenu 630 Kč. 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 15 bylo schváleno 

 

- Smlouva o zřízení věcného břemene na parc. č. 315/21. Prodloužení vodovodního řádu 

– budou se dělat 2 překopy MK.  

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje „Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného 

břemene a dohody o umístěny stavby“ s ČEZ distribuce za jednorázovou náhradu 4 000 Kč. 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 16 bylo schváleno 

 

- Pozemek u SDH střed – parc. č. 491/9 – majitel je pan Zeť, celý pozemek bychom 

koupili. Prodej za 900,- Kč/m2, souhlasí s cenou. Musí se připravit smlouva o prodeji. 

Cena cca 275 000,- Kč 

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva bere na vědomí informaci o ceně v místě a čase obvyklou 

pozemku 491/9, k.ú. Prostřední Bečva, která je 900Kč / 1m2 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 17 bylo vzato na vědomí 

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva ukládá místostarostce připravit smlouvu o koupi 

pozemku za celkovou částku 275 400 Kč 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 18 bylo uloženo 

 

- S předchozím usnesením o koupi pozemku souvisí žádost pana Zetě o prodej pozemku 

ve vlastnictví obce parc. č. 3078/2. Jedná se o parcelu, která vede přes jeho pozemky. 

Odhadní cena – 70,- Kč/m2. Dojde v podstatě k výměně pozemků. 

Ing. Žitník:  další pozemek vedle zbrojnice nelze koupit? Odpověď, nejde, majitelka paní 

Oswaldová nesouhlasí.  

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva bere na vědomí informaci o ceně pozemku parc. č. 

3078/2 v k.ú. Prostřední Bečva, která je 70Kč / 1m2 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 19 bylo vzato na vědomí 



 

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva ukládá starostovi vypsat záměr na prodej parc. č. 3078/2. 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 20 bylo uloženo 

 

- Poděkování za pomoc na slavnostech. Na koštu se vydělalo 7.000,- Kč, byly věnované 

ukrajinské mamince s postiženým chlapcem, bydlí v kempu. 

-  

Starosta: 

- Informace – příští rok bude 320 let založení Prostřední Bečvy – Malina Karel našel 

první zmínku právě k roku 1703 (už se oslavovalo 350 let, je to běžné, že se letopočty 

založení různí). Plánujeme vydat publikaci nebo knihu, která by se pokřtila a na 

slavnostech se prodávala 

 

Ing. Žitník: 

- Požádali Cabákovi v Kněhyních o opravu MK? Je to na soukromém pozemku. 

Odpověď: Ano, letos určitě k opravě nedojde, nejsou finance 

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva ukládá místostarostce připravit přehled na opravy cest 

do příštího zasedání. 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 21 bylo uloženo 

 

Barabáš: 

- Stížnosti na svoz odpadů, nenačítají kódy. Odpověď: můžou si občané zavolat a 

informovat se, kolik jim bylo načteno pytlů 

 

Bc. Uhlářova: 

- Na Nové u Vachunů byla opravena a znovu přidělaná a vysvěcená kaplička. U třech 

kaštanů. Bylo by možné přidělat tam lavičky? Odpověď: ano, zajistí paní místostarostka 

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva ukládá místostarostce zajistit lavičky u kapličky na Nové 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 22 bylo uloženo 

 

- Řečisko – problémové místo, všechen bioodpad nosí k Bečvě. Není tam kanalizace, vše 

jde do Bečvy trativody. Odpověď: bylo ve zpravodaji, my můžeme informovat, dát tam 

ceduli. Nemáme jiné prostředky.  

- Opravený příjezd k domu, poděkování 

- Strom ve špatném stavu – hrozí spadnutí na stavbu 

- Hydrant – není označený 

- Vítání občánků – informace a poděkování 

- Zastávka zastřešená na Nové. Odpověď: ano zajistíme 

 

 

BOD XI. ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ Č. 2 

Informovala paní účetní (příloha č. 9) 

 



O změnách v rozpočtu č. 2. na rok 2022. Před zahájením zasedání dostali zastupitelé podklady 

k těmto změnám na seznámení se s nimi. 

Účetní paní Legierská spolu se starostou obce, vysvětluje důvody jednotlivých změn v příjmech 

a výdajích.  

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje rozpočtové opatření č. 2 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 23 bylo schváleno 

 

Ing. Žitník 

- Půjčka bude 8 mil? Odpověď: Úvěrový rámec je 13 milionů Kč, ale čerpat budeme jen 

nezbytně nutné prostředky. 

 

 

 

 

 

 

V Prostřední Bečvě 24.6 2022 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………..   ……………………………. 

Bc. Uhlářova Alice, Stodůlka Martin   starosta Ing. Radim Gálik 

 

 

 

 

 

 

 


